
 
Aan de leden van de Fietsersbond in 
Waddinxveen, 
 
Misschien hebben jullie het gelezen in het AD of 
in Hart van Holland. 
Vrijdag 28 juni hebben we gefietst met 17 
mensen die politiek actief zijn in de gemeente 
Waddinxveen. Dat was geregeld dankzij twee 
fietsgrage raadsleden, Halvard Jan Hettema 
(PvdA/Groen Links) en Bastienne Prins (CDA). 
 
 
Tijdens de fietstocht hebben we stilgestaan bij 
vijftien knelpunten, een selectie uit een lange 
lijst. 
 
Smalle fietspaden, krappe bochten, paaltjes, richels en ander ongemak maken fietsen in Waddinxveen minder 
veilig en comfortabel, dan we zouden willen. Bovendien zijn er veel twee-richtingen fietspaden, die op de 
langere stukken fijn fietsen, maar soms ineens eindigen. We willen samen aan de slag voor een 
samenhangend netwerk, waarbij de focus ligt op hoofdfietsroutes en aansluitingen met de regio. 
 

 
Of je nu dagelijks naar je 
werk fietst, snel 
boodschappen met de 
fiets wilt halen, graag 
fietsend geniet van de 
buitenlucht, zere knieën 
krijgt van alsmaar op- en 
afstappen of dat je je 
zorgen of je kind of oude 
moeder veilig is op de 
fiets.  
De fietsinfrastructuur in 
en rond Waddinxveen 
kan beter. 
 

 
Vorig jaar zijn we met een aantal leden van de Fietsersbond gestart om fietsknelpunten te inventariseren. We 
hebben contact gelegd met beleidsambtenaren en wethouder Kirsten Schippers. 
 
In de toekomst hopen we mee te kunnen denken aan oplossingen voor bestaande knelpunten en vooral om 
te zorgen dat bij herprofileringen en nieuwbouwprojecten rekening wordt gehouden met fietsers. 
 
Heb je zin om mee te denken of te helpen? Erger je aan een bepaald punt waar je steeds langs fietst? 
 
Neem contact met ons op via waddinxveen@fietsersbond.nl 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Annette van den Berg, 
Wouter Hermelink, 
Bianca van der Sman 
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